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Sarajevo, 16.03. 2022.

PARLAMENTARNA SKUPSTINA
BOSNE I HERCEGOVINE
PREDSTAVNIEKI DOM
n/r predsjedavajudeg, g-dina Denisa Zvizdida
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PODNOSILAC

UPUTITII Ministrici civilnih poslova Bosne i Hercegovine

PREDMET: Zastupniiko pitanje

Na osnovu dlana 166. i 170. Poslovnika Predstavnidkog doma Parlamentarne skup5tine BiH
postavljam sljedece

ZASTUPNIdXO PITANJE

Koliko je sredstava u proteklom periodu, za vrijeme trajanja privremenog finansiranja, u vidu
pomoii, nagrada ili neke druge vrste novdane stimulacije dodijeljeno i izdvojeno za sportske
kolektive ili pojedince? Volio bih vidjeti spisak imena i visinu iznosa sredstava izdvojenih za
iste, jer to na svoj nadin govori o odnosu drZavnih vlasti prema na5im najboljim ambasadorima
u svijetu.

OBRAZLOZENJE

Jasno je da ovaj dom ve6 duZe vrijeme ne radi, da u meduvremenu nismo uspjeli dati odgovor
ni na jedno krucijalno pitanje koje se tide buduinosti ove zemlje. Pitanje postavljam iz
perspektive dovjeka koji je cijeli Zivot proveo u sportu, i koji zna sve lijepe strane sportskog
angaLmana, narodito kada se nosi dres sa drZavnim grbom.

Pitanje postavljam ministrici civilnih poslova Bosne i Herceeovine.

Vlatko Glava5, zastupnik
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